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ZAPISNIK

s 1 1. redovne Sjednice Turistidkog vije6a Turistidke zajednice Op6ine FaLanakoja je odriana
9' rujna 2019. godine s podetkom u 10,00 sati u prostorijama Op6ine Fai,ana,43. istarske divizije 8,
FaZana.

PRISUTNT iUtNOVr:
- Radomir Korad - predsjednikTzo Falana
- TerezaKesovija Lupetina
- Roland Cinkopan
- Goran Peru5ko
- UroS Martinovi6
- Sandra NeSovi6

Ivan Tekovi6

ODSUTNI CUA.NOVT:
- Damir Koste5id
- Mihaela Bilii

OSTALI PRISUTNI:
Melita Perokovii - direktorica Turistidkog ureda

- Barbara Pular - djelatnica Turistidkog ureda

PredsjednikTZOFalana pozdraviojeprisutne.Zatimjekonstatirao d,a naSjedniciprisustvuje 7 od9
dlanova Turistidkog vijefate da Vijeie moZe pravovaljano donositi odluke. Za zapisiitarku piedlaZe
Bdrbaru Pu1ar, Sto su prisutni usvojili.

Clanovi Vije6a su uz poziv dobili i sljededi

Dnevni red:
1. Usvajanje Zapisnikas4 10. Sjednice Turistidkogvijeda
2. Izvje56e Nadzomog odbora o poslovanju Turistidke zajednice Op6ine FaLanazaruzdoblje od,

1.1.2019. do 30.6.2019. godine
3 . Dobiveni prij edlozi po j avnom pozivu za program organizacije F aZanaMedia Festa
4. Organizacija studijskog putovanja
5. Prijedlog za kupovinu batane
6. Razno

Predsjednik TZOFaLarrapitaprisutne imaju li primjedaba ili dopunu Dnevnog reda. Budu6i da se nitko
nije javio zarijed, Predsjednik daje na glasanje predloZeni dnevni red.

Dnevni red jednoglasno je usvojen.



i su uz poziv za Sjednicu. PredsjednikTzo FaLana

S obzirom na to da se nitko nije javio zatrie(,
'i.

Zapisnik sa L0" redovne Sjednice Turistiikog vijeda jednoglasno je usvojen'

AD 2.) r 11 _ __^_1
predsjednik TZo FaLane rekao je da su prisutni uz poziv dobili Izvjesde Nadzornog odbora o poslovanju

Turistidke zajedniceopdine Faianarut*dobtie od 1 .1"2019. do 30.6.2019. godine. Napomenuo je da je

lokalnih j edinica podnosenj e Sestomj esednog izvj estaj a. Otvarl

avio zarijed, Predsjednik TZOFaLana dao je na glasovanje lzvjesde

uri stidke zaj ednice Opdine F aLana.

Izvje56e Nadzornog odbora o poslovanju Turistidke zajednica Opdine Fai'anaza razdoblie od

l.l.20lg. do 30.6.2019. godine jednoglasno je usvojeno'

AD 3.)
Predsjednik TZO FaLane dao je rijed gospodi Perok

Gospoda Perokovid pozdravlia prisutne i obavje5t

vijeia, Turistidka zaiednica i5la u dopunu javnog

dijelu organizacij e FalanaMedia Fest-a te smo

novinarstvo iz FaLane sa zahtjevom za sufinanci

bogat program ukupne vrijednosti od 300'000,00 kn

Ziadqno su krenuli sa promocijom. Izmedu ostalog, u petak,

konfeiencij u u 7.agrebu, na koj oj j e u ime TZO F aL me bila i
gostovali smo i u 

"miri.li 
noUio.lutro Hrvatska i prelstavili P da

namijenjen novinarima
na to daje da Javni Poz
su konstatirali da se Prij

novinarstvo mole prihvatiti.

Nakon zakljudene ,urpru,r., PredsjednikTzo FaLanadao je na glasanje prijedlog po Javnom pozivu za

or ganizaciju F ai,anaMedia Festa u sklopu FaZansko g kultumo g Ijeta 20 19'

prijedlog Centra za istrailivadko novinarstvo wEa?,ane za organizaciju FaZana Media Festa

dobiven po dodatnom javnom pozivu jednoglasno je usvojen.

AD 4') 
nrisrttne dlano razgovaralo o

Predsjednik TZO FaLane podsjetio je prisutne dlano

mogudnosti odlaska na studijsko putovanje" Daje rij
Gospoda move dlanova vije6a

predlaZe ktera. 26"9' do

29.9.20r
Obzirom da se u istom razdoblju odrLavai Oktobe

znadajam gastro saj am. Ukoliko dlanovima Vij eda

30.9.2019. te bismo prvi dan posjetili street food

Oktoberfest u Miinchenu.

Gospoda Kesovija Lupetina se ispridala jer zbogprivatnih obavezanije u mogu6nosti i6i na studijsko

putovanje. Gospoda Sandra Nesovi6 se isto zahvilila,no zbog trudnoie nije u mogu6nosti da se pridruZi

putovanju.

Predsjednik TZoFaLana upitao je kojim prijevozom bi se islo.

Gospoda Perokovi6 odgovorila je da bi se iznajmio kombi sa Soferom.



Nakon zakljudene rasprave, Predsjednik TZO FaLana dao je na glasanje da dlanovi Turistidkog vijeca

ciljem prisustvovanja na eno-gastro sajmovima, od 28.9" do 30.9"2019. idu na Studijsko putovanje u

Goricu i Miinchen.

Prijedlog da ilanovi Turistiikog vijeda idu na studijsko'putovanje od 28.9. do 30.9.2019. u Goricu i
Miinchen jednoglasno je usvojen"

AD s.)
Gospoda Perokovid pojasnila je prisutnim dlanovima da se program Male ribarske akademije Sardela,

koji provodi Turistidka zajednicaOp6ine FaLana ciljem oduvanja ribarske tradicije provodi vei dugi niz
godina. Zbog provedbe aktivnosti edukacij e tradicij skog ribolov a, ali i zadrLavanjabatana u faZanskoj

luci, Turistidka zajednica je prije par godina kupila jednu batanu. S obzirom da JK Brioni ima namjeru

prodati jednu od svojih batana, anama za odrLavanje programa trebaju dvije barke, gospoda Perokovi6

predlaLe daTZO FaLanakupi tu batanu. JK Brioni nam je nudi za iznos od 4.500,00 kn. Financijski to

moZemo rije5iti iz stavke 2.1.4. programi Male ribarske akademije Financijskog plana za20l9' Jedini

problem s novom batanom bio bi kako na6i slobodan vezufaZanskoj luci. Za sadaje dogovoreno da dok

se ne pronade stalan vez,batanamoZe ostati na trenutnom vezu u vlasni5tvu JK Brioni.

Gospodin Cinkopan napomenuo je da je vrlo bitno dabatana mora biti u moru.

Predsjednik TZO FaLana zatvorioje raspravu i dao je na glasanje prijedlog da Turistidka zajednica

Opdine Falana kupi batanu koja je u vlasni5tvu JK Brioni.

Prijedlog za kupovinu batane u vlasni5tvu JK Brioni jednoglasno je usvojen.

AD 6.)
Gospoda Perokovi6 informirala je prisutne dlanove o stanju ostvarenih dolazaka i nodenja od 1.1' do

1.9"2019. U odnosu na 2018, godinu, ukupno je ostvareno 3Yo manje no6enja, s time da je u objektima

privatnog smjestaja ostvareno 1,5 yo viSe, a u su kampovima 4oh manie noienja.
Sto se tide dolaska gostiju po zemljama, Nijemci su u minusuod2,5Yo, Talijani i Poljaci su u plusu, dok

su najvedi minus ostv4rili Englezi.
Bitan je i podatak da smo do sada ostvarili 930.000 komercijalnih nodenja jer je po novom Zakonu o

turistidkim zajednicama milijun no6enja donja granica zamogulnost svih oblika ogla5avanja lokalne

turistidke zajednice.
Predsjednik TZO FaLana upitao je koliko je trenutno gostiju u Bi Villagu.
Gospodin Martinovi6 odgovorio je da bi do zatvaranja mogli ostvariti joS 50.000 no6enja.

Predsjednik TZO FaLana poZelio je da se do kraja godine ostvari milijun komercijalnih noienja.

Bududi da se nitko viSe nije javio zarijed, Predsjednik TZO FaLana zahvaljuje prisutnima na sudjelovanju

i zatvara 1 I . redovnu Sj ednicu Turistidkog vij eia Turistidke zajednice Opdine F aLana.

Sjednica Turistidkog vijeda Turistidke zajednice Opdine Falana zavr5ila je u 10,20 sati.

Zapisnidarka Predsj
Turi

Radomir Korad

F aLana, 9.rujna 20 1 9. godine

Op6ine FaLana:


